
  

 

 

Ishøj Skole   Den 04.10.2022 

    lh/sus 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde TIRSDAG 11.10.2022 kl. 17.30 i  

Personalerummet.  

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Maria Schou, Daniel Petrera 

og Ole Wedel-Brandt 

Dagsorden: 

 

 

 

1118 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

30/8-22 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1119 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Maria Michelle Tof-

teng er fratrådt sin stil-

ling i kantinen. Vi har 

fået lov til at slå stillin-

gen op. 

• Vi har ansættelsessam-

taler i øjeblikket til vo-

res lærerstilling. 

• Fleksugen er i gang, 

og har Trivsel som 

overskrift. 

• Vi har afholdt en pæ-

dagogisk lørdag d. 

24/9-22 med Co-tea-

ching som tema. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1120 

Skolebestyrelsesseminar – fredag den 4/11 til lørdag den 

5/11 (drøftelse og beslutning) 20 min. 

a. Hvem kommer hvornår og anden praktisk info 

b. Program for seminariet 

 

 

 

1121 

Ishøj Skole på anlægsbudgettet (orientering) 10 min. 

a. Hvad er seneste nyt 

 

 

 

 

 

• Der har været control-

ling på Ishøj Skole. Alt 

så fint ud. 

• Vi har holdt afsked for 

Claus Rasmussen, som 

dog fortsætter i mindre 

omfang indtil vi har 

ansat en ny lærer. 

• Der har været afholdt 

lederdag i kommunen 

d. 5/10-22. Her blev vi 

orienteret om budget 

2023, og der blev drøf-

tet rekruttering. 

• Skolepsykolog 

Amanda Neromante 

fratræder sin stilling d. 

31/10-22. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om følgende: 

• Kommunal fodboldcup 

• Der kommer ca. 25 

elever pr. dag i efter-

årsferien. 

• Halloween 

• Ny indretning af 

SFOen. 

 

 

Camilla Ankerkilde gav 

praktiske informationer angå-

ende skolebestyrelsessemina-

ret og redegjorde for pro-

grammet. 

 

 

 

Lars Halmø redegjorde for 

anlægsbudgettet, hvor der er 

afsat 12 millioner til udbyg-

ning af Ishøj Skole fordelt 

over 23/24, desuden står der, 

at udbygningen skal påbe-

gyndes i begyndelsen af 

2023.  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1122 

Skolebestyrelsens årsberetning for skoleåret 21/22 (drøf-

telse og beslutning) 15 min.  

a. Jf. lovgivningen skal skolebestyrelsen lave en årsberet-

ning 

b. Hvem laver den, og hvordan informeres/involveres sko-

lens øvrige forældrekreds i denne? 

 

 

 

1123 

Evt. nyt princip for aflevering/afhentning af børn i skole 

og sfo (drøftelse og beslutning) 20 min.  

a. Skal der laves et princip, skal det tage udgangspunkt i 

kommunens overordnede principper som er vedlagt 
 

 

 

 

 

 

1124 

Udvalg for trafiksikkerhed (drøftelse) 10 min. 

a. Status 

 

 

1125 

Sfoens A til Å – praktisk info (drøftelse og beslutning) 15 

min.  

a. Forslag til sfoens A til Å – praktisk info er vedlagt som 

bilag 

b. Nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. udarbejdelse af 

princip for sfoens virke                 

 

 

Hvad angår besparelse på vo-

res område, så sammenlæg-

ges aftenklubberne i Ishøj 

kommune  

Hytte- og lejrture spares ikke 

væk og vikarmidlerne i sko-

len nedskæres ikke. 

 

 

 

Camilla Ankerkile foreslog, 

at man lavede ”Åbent hus til-

melding”. Så ville hun sidde 

klar i aftenklubbens åbnings-

tid, hvis nogle ønskede en 

mundtlig årsberetning. Hun 

laver også en skriftlig, der 

sendes ud via aula. Dette 

blev vedtaget. 

 

 

Der var en drøftelse af et 

eventuelt nyt princip, og sko-

lebestyrelsen var enig om, at 

personalet skal høres først, 

før man arbejder videre på 

dette. Dog var der enighed 

om, at man skal indarbejde 

det i s/h-samarbejdsprincip-

pet, hvis det overhovedet 

skal skrives ind. 

 

 

Der er stadig udfordringer 

både ved hallen og foran sko-

len. Der går remindere ud via 

skolebladet. 

 

 

a.  

En nedsat medarbej-

dergruppe har sammen 

med Katja udarbejdet 

forslaget, og det har 

været til høring hos det 

pædagogiske perso-

nale. Der blev rettet et 

par småting, men 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1126 

Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse i klassernes for-

ældremøder (drøftelse) 15 min.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1127 

Afgående og tilgående elever – skoleåret 21/22 (drøftelse) 

10 min. 

a. Indledning ved ledelsen 

b. Bilag omhandlende afgående og tilgående elever – sko-

leåret 21/22 er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

 

skolebestyrelsen var 

enig om, at det var et 

godt udgangspunkt at 

have, når der skal la-

ves princip for SFOen. 

 

b.  

Nedsat arbejdsgruppe 

består af: 

- Katja Carstensen 

- Cecilie Malling 

- Camilla Ankerkilde 

 

 

Der havde været en god drøf-

telse i klasserne om sproget 

efter ledelsens oplæg. Nogle 

havde læst s/h-samarbejds-

princippet op. Positivt, at så 

mange ville være kontaktfor-

ældre. 

Det blev besluttet, at skole-

bestyrelsen fremadrettet vil 

stå for valg til kontaktforæl-

dre. 

Dette punkt skal på dagsor-

denen igen til næste år, så 

man kan koordinere, hvem 

der er i hvilken klasse, samt 

hvor meget skolebestyrelsen 

skal ”fylde” til forældremø-

derne. 

 

 

Lars Halmø gennemgik bila-

get.  

Skolebestyrelsen ønsker, at 

denne praksis fortsætter, da 

den synes, den giver et fint 

overblik. 

Der var også en drøftelse af 

frit skolevalg, og de regler 

der er på dette område. 

 

 

 

 

 



  

1128 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Byrådet/Børne – og Undervisningsudvalget 

d. Medarbejderne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1129 

a. Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

a. 

Elevrådet nævnte deres øn-

sker om: 

• Net ved multibanen i 

skolegården. 

• Opstregning af fod-

boldbane ved atletik-

området. 

• Basketballnet 

Desuden blev det nævnt, at 

elevrådet havde drøftet spro-

get på skolen. Eleverne ople-

vede ikke nogen bedring i 

omgangstonen. Dette vil 

elevrådet arbejde videre med. 

 

b. 

Det ny skoleblad blev rost. 

Dialogmødet blev nævnt 

samt ”Det nye skoleforum”, 

der skal afløse dialogmø-

derne. 

 

Skolebestyrelsen havde et 

ønske med fra nogle forældre 

om et par mindre flytbare 

fodboldmål. Lars Halmø 

nævnte, at der allerede var 

ved at blive indhentet tilbud 

på dette. 

 

 

c. 

Intet. 

 

d. 

Intet. 

 

 

• ”Det gode sprog” blev 

drøftet. Der arbejdes 

med det i det daglige, 

bl.a. er der fokus på 

det i trivselsugen.  

Dette område skal på 

som fast punkt på sko-

lebestyrelsens 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1130 

a. Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

 

 

 

1131 

Lukket møde 

a. Der er på nuværende tidspunkt ikke en særskilt dagsor-

den til lukket møde 

 

 

dagsorden en gang i 

kvartalet. 

• Revideringen af s/h-

princippet venter, til 

man ved, hvad den nye 

meddelelsesbog skal 

indeholde samt noget 

om aflevering af børn 

om morgenen 

 

 

Fint styret møde. 

 

 

 

 

 

 

Se referatet fra lukket møde 

på skolens kontor. 

 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 22/23 

5/11 (lørdag på skolebestyrelsesseminar) – 10/1 – 14/2 – 14/3 – 11/4 – 9/5 – 13/6 
 


